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Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê do Pani Minister w sprawie zamiaru likwidacji funduszu celowego Poakcesyjnego Pro-

gramu Wsparcia Obszarów Wiejskich. Jestem œwiadomy trudnej sytuacji gospodarczej kraju oraz kon-
sekwencji kryzysu, jednak z perspektywy lokalnych samorz¹dów wydaje siê to byæ pomys³em dosyæ
kontrowersyjnym.

Pragnê zwróciæ uwagê Pani Minister na to, ¿e program ten ma szczególne znaczenie dla wojewódz-
twa warmiñsko-mazurskiego, którego jestem reprezentantem. Obszary biedne, obci¹¿one struktural-
nym bezrobociem trac¹ w tym momencie kolejn¹ szansê uaktywnienia najs³abszych grup
spo³ecznych. To Ÿród³o finansowania wielu wa¿nych i potrzebnych inicjatyw prospo³ecznych i prode-
mokratycznych. Dziêki œrodkom z PPWOW mo¿liwe jest realizowanie zadañ socjalnych, edukacyjnych
i integracyjnych dla dzieci, m³odzie¿y oraz osób starszych.

Likwidacja funduszu, bêdzie mia³a równie¿ bardzo powa¿ne konsekwencje finansowe dla samo-
rz¹dów, które s¹ w trakcie realizacji ju¿ zawartych umów. Podpisano zobowi¹zania bez zabezpieczenia
finansowego. Postawi to samorz¹dy oraz lokalne grupy pozarz¹dowe w bardzo trudnej sytuacji. Wstrzy-
manie finansowania PPWOW mo¿e podwa¿yæ trudno zdobyte zaufanie najbardziej aktywnej czêœci spo-
³eczeñstwa do instytucji pañstwowych.

Wierzê, ¿e Pani Minister weŸmie pod uwagê przedstawione argumenty i do³o¿y wszelkich starañ, by
œrodki przeznaczone na finansowanie Poakcesyjnego Programu Wsparcia Obszarów Wiejskich pozosta-
³y nienaruszone.

Z powa¿aniem
Marek Konopka




